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Vragen voor het vragenhalfuur raad 26 januari 2016 
 

  

Voorzitter, 

 

De situatie rond de afvalbakken op het Berckheideplein baart mij zorgen. Verschillende 

omwonenden hebben mij hierover benaderd. Het is een puinhoop rond de afvalinzamelplek. 

Er ligt veel glas en rommel waardoor het ook direct een gevaar vormt voor inwoners. Het lijkt 

mij dat de handhaving daar te kort geschoten is. 

 

Dit las ik op internet hierover: stukje/quote uit artikel. 

 

Het is dus een grote puinhoop van stukjes glas en rommel, mijn vraag is nu hoe is de controle 

en ophaalfrequentie van deze plekken en hoe wordt gereageerd op eventuele klachten. 

 

Dank voor de aandacht, voorzitter. 

 

Metin Kadioglu 

Fractie PvdA 

 

 

 

 

 

Voorzitter, 

 

Via de media en de brief van de Stichting Rouwcentrum 

hebben we vernomen dat de wethouder voornemens is het 

gebouw van het rouwcentrum aan de Dreef te verkopen. 

Hierover heeft Senioren Heerhugowaard de volgende vragen: 

 

1 Wat is de aanleiding dat het gebouw nu te koop gezet wordt? 

2 Wat maakt dat er zo'n groot verschil is tussen de taxatie door de gemeente en de taxatie door het 

bestuur van de Stichting Rouwcentrum?  

3 Wordt bij de verkoop de voorwaarde opgenomen dat er een gelijke hoeveelheid openbaar 

toegankelijke parkeerplaatsen moet terug komen? Deze parkeerplaatsen zijn namelijk hard nodig 

voor de andere activiteiten in de omgeving. Het wegvallen van deze parkeerplaatsen zou een groot 

parkeerprobleem voor de omgeving betekenen. Of heeft het College een andere oplossing in 

gedachten om te voorkomen dat dit probleem ontstaat? 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

 

Annette Valent 

Fractievoorzitter Senioren Heerhugowaard 

 

 


